
 

 

 

Z á p i s 
 

z 21. jednání Výboru finančního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje  

(dále jen „výbor“), 

konaného dne 16. 11. 2023 od 9.00 hod.  

v budově Gayerova Kasárna, Opletalova 334, Hradec Králové 3 

 

 

 

 

Přítomni: dle prezenční listiny  

                    

 Návrh programu: 

 

1. Zahájení, přivítání přítomných 

2.  Volba ověřovatele zápisu, schválení programu jednání 

3.  IV. změna rozpočtu roku 2023 

4.  Rozpočtový výhled 2024-2026 

5.  Rozpočet na rok 2024 

6.  Plán práce FV na rok 2024 

7.  Obchodní akademie, Střední odborná škola a Jazyková škola s právem státní jazykové 

zkoušky, Hradec Králové (Mgr. Jana Vitvarová - ředitelka školy)  

8. Muzeum východních Čech v Hradci Králové (doc. Mgr. Petr Grulich, Ph.D.)  

9. Závěr 

 

  

k bodu 1 

Jednání zahájil a řídil předseda výboru Ing. Miroslav Uchytil.  

Jednání se průběžně zúčastnilo 12 členů výboru 

 

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------               

 

k bodu 2 

Volba ověřovatele zápisu a schválení programu jednání  

 

a) za ověřovatelku zápisu byl navržen p. Václav Pačesný 

hlasování o předloženém návrhu 

Pro:           12                               

Proti:          0             

Zdržel se:   0              

 

b) schválení programu jednání 

hlasování o předloženém návrhu 

Pro:            12        



Proti:          0       

Zdržel se:   0         

 

USNESENÍ 21/84/2023VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

I.    v o l í 

p. Václava Pačesného ověřovatelem zápisu z jednání Výboru finančního Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje, konaného 16. 11. 2023  

 

II.   s ch v a l u j e 

         program 21. jednání Výboru finančního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

k bodu 3 

IV. změna rozpočtu 

Ing. Vladimír Soběslav, vedoucí ekonomického odboru, seznámil členy výboru s IV. změnou 

rozpočtu na rok 2023.  

 

Diskutující:  

 

hlasování o předloženém návrhu usnesení: 

Pro:       12 

Proti:         0   

Zdržel se:    0  

 

USNESENÍ 21/85/2023/VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

I. d o p o r u č u j e   

 

 

 

Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje 

schválit IV. změnu rozpočtu na rok 2023  

 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

k bodu 4 

návrh rozpočtu KHK na rok 2024 

Vedoucí ekonomického odboru, Ing. Soběslav, seznámil členy výboru s navrženým rozpočtem 

Královéhradeckého kraje na rok 2024 i s rozhodujícími investicemi příštího roku, a poté 

zodpověděl dotazy členů výboru. 

 

Diskutující: Ing. Miroslav Uchytil, JUDr. Rudolf Cogan, p. Václav Pačesný, p. Miroslav 

Kodydek, Ing. Vlastimil Šeda, PhDr. Jiří Štěpán Ph.D. 

 

 

 

 



hlasování o předloženém návrhu 

Pro:              11 

Proti:   0 

Zdržel se:      1 

 

USNESENÍ 21/86/2023/VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

I.      d o p o r u č u j e  

Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje 

schválit navržený rozpočet Královéhradeckého kraje na rok 2024                          

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

k bodu 5 

Rozpočtový výhled 2024 - 2026  

Ing. Vladimír Soběslav, vedoucí ekonomického odboru, seznámil členy výboru rozpočtovým 

výhledem na rok 2024 - 2026. 

 

Diskutující: p. Jan Bém  

 

hlasování o předloženém návrhu usnesení: 

Pro:         12 

Proti:          0   

Zdržel se:     0  

 

USNESENÍ 21/87/2023/VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

I. d o p o r u č u j e   

 

 

 

Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje 

schválit rozpočtový výhled 2024 - 2026  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

k bodu 6  

Plán práce FV na rok 2024 

Ing. Miroslav Uchytil představil následující plán práce na příští rok:  

 

18.1.2024 

Sdílené daňové příjmy 

Předběžné výsledky hospodaření KHK 2023 

Jednotná účetní analytika - Ing. Velnerová Radmila, MPA 

 

7.3.2024 

I. rozpočtová změna 

Nemocnice JC 

 

 



25.4.2024 

Královéhradecký krajský institut pro vzdělávání a inovace 

Pedagogická psychologická poradna a speciální pedagogické centrum 

 

30.5.2024 

Závěrečný účet KHK 

II. rozpočtová změna 

Dětský domov Nechanice, Sedloňov 

 

22.8.2024 

Rozbor hospodaření KHK za 1. pol.2024 

III. změna rozpočtu 

Návrh rozpočtu na rok 2025 

Správa silnic KHK 

 

hlasování o předloženém návrhu 

Pro:                11  

Proti:      0   

Zdržel se:         0  

 

USNESENÍ 21/88/2023/VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

I.      s ch v a l u j e  

         plán práce Výboru finančního Zastupitelstva KHK na rok 2024 

 

 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

k bodu 7 

Obchodní akademie, Střední odborná škola a Jazyková škola s právem státní jazykové zkoušky, 

Hradec Králové  

Ředitelka, Mgr. Jana Vitvarová představila školu a její hospodaření, které vzal výbor na vědomí. 

Velká diskuze se vedla ohledně absence školní jídelny, kde by se stravovali žáci i z Gymnázia 

Boženy Němcové a sousední Střední průmyslové školy stavební. 

Celkově by se ve škole mělo stravovat cca 1200 strávníků. Výbor plně podpořil tento projekt. 

 

Diskuze: Ing. Miroslav Uchytil, p. Václav Pačesný, Ing. Vlastimil Šeda, p. Jiří Pechar 

 

hlasování o předloženém návrhu 

Pro:                   8  

Proti:       0   

Zdržel se:         0  

 

USNESENÍ 21/89/2023/VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 

I.      d o p o r u č u j e   

         odsouhlasit financování stavby školní jídelny 



 

 

 

k bodu 8 

Muzeum východních Čech v Hradci Králové 

doc. Mgr. Petr Grulich, Ph.D, ředitel Muzea VČ,  představil přítomným členům výboru chod 

organizace a její hospodaření. 

Ředitel doc. Mgr. Petr Grulich, seznámil výbor se záměrem rozvoje organizace, zejména 

v oblasti archeologie. Postupně předpokládá navýšení o 9-10 zaměstnanců. Tento záměr je 

spojen s archeologickým výzkumem na dálnici D11 a na rychlostní silnici R35 směr Jičín. Po 

skončení výzkumu v této oblasti bude počet pracovníků snížen na původní stav.  

Objem investic pro rok 2024 by měl být 26.526,2 mil. Kč z této částky budou posíleny 

investiční aktivity v oblasti archeologie částkou cca 3.000.000 Kč. Tento záměr finanční 

výbor podpořil. 

 

Diskuze: Ing. Miroslav Uchytil, p. Václav Pačesný, Ing. Václav Koutník, MgA. Václav 

Bartoš.  

  

k bodu 9 

Závěr 

Předseda výboru poděkoval přítomným členům výboru za účast na tomto jednání a vzhledem 

k tomu, že bylo vyčerpáno projednání všech bodů programu, v 11:30 jednání ukončil. 

 

 

 

 

Zapsala: Danuše Jirků, zapisovatelka 
 

          

 

 

 

 

 

 

 

 

……………………………………….. 

           předseda výboru  

…………………………………………. 

ověřovatel zápisu 

 

 

  


